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KÖZGYŰLÉSI JEGYZŐKÖNYV 
 
mely készült a SPARTACUS VITORLÁS EGYLET 2017. március 08. napján 18.30 órakor az 
Unitef ’83 Zrt. (1119 Budapest, Bornemissza tér 12.) tárgyalójában megtartott évi rendes 
Közgyűlésén.  
 
Dr. Horváth István üdvözli a megjelenteket és megállapítja, hogy a közgyűlés nem határozatképes. 
 
Dr. Horváth István 18.30 órakor megnyitja a megismételt közgyűlést. A rendes tagok közül 15 fő 
jelent meg és 14 fő képviselteti magát (összesen 29 szavazati jog). 
 
Dr. Horváth István magát javasolja levezető elnöknek, mivel egyetlen napirendi pont szerepel. 
Szavazásra jogosultak száma 29 fő. 
 

1/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés a levezető elnököt 29 igen szavazattal megválasztotta az előterjesztésnek 
megfelelően. 

 
Levezető elnök javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak 
Alibán Andrást, D’Albini Andrást, és Ignácz Károlyt. 
Szavazásra jogosultak száma 29 fő. 
 

2/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés a Szavazatszámláló Bizottság tagjait 29 igen szavazattal megválasztotta az 
előterjesztésnek megfelelően. 

 
Levezető elnök javasolja a jegyzőkönyv vezetésére Máthé Mariant. 
Szavazásra jogosultak száma 29 fő. 
 

3/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés a jegyzőkönyv vezetőt 29 igen szavazattal megválasztotta az előterjesztésnek 
megfelelően. 

 
Levezető elnök a jegyzőkönyv hitelesítőinek javasolja Szalontai Ábelt és Szalontai Gergelyt. 
Szavazásra jogosultak száma 29 fő. 
 

4/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítőit 29 igen szavazattal megválasztotta az előterjesztésnek 
megfelelően. 

 
A levezető elnök ismerteti a napirendi pontot. 
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1. Klubház átépítése kapcsán jelzálog bejegyzése EMMI részére 

Előadó: Dr. Horváth István 
 
A napirend egyéb módosítására, kiegészítésére javaslat nem érkezett. 
Szavazásra jogosultak száma 29 fő. 
 

5/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés a napirendi pontokat 29 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
1. Napirendi pont 
Klubház átépítése kapcsán jelzálog bejegyzése EMMI részére 
Előadó: Dr. Horváth István 
 
Tájékoztatom a Tagságot, hogy a nem az olimpiával kapcsolatos a támogatás, így beruházásunkat nem 
érinti az olimpia elmaradása. Az EMMI az MVSZ-en keresztül adja a támogatást, 41MFt-ot a klubház 
felújítására, 10MFt-ot a Finn VB rendezésére. Az áprilisi közgyűlésen késő lett volna napirendre 
tűzni, mert a támogató kérésére közgyűlési határozatot kell hozni. 
A Közgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozik az ingatlanvagyon megterhelése, elidegenítése, jogról 
való lemondás. 
Az Emberi Erőforrások Minisztériuma 65418/2016 számú támogató okiratában a 1814/2016. 
(XII.20.) Korm. határozatban foglalt támogató okiratot bocsátotta ki a Magyar Vitorlás 
Szövetség számára. A támogató okiratban nevesítetten szereplő támogatási cél : A 2017. évi 
Finn Gold Cup rendezéséhez kapcsolódóan a versenyek megnyitó, díjkiosztó és a verseny 
rendezési funkciók helyszínéül szolgáló, a Spartacus Vitorlás Egylet 1930-ban épült 
épületének felújítása  a nemzetközi standardok elérése érdekében. A támogató okirat szerint 
erre a célra 41MFt használható fel felújításra, és az ezzel kapcsolatos közbeszerzési eljárás 
díjaira.  
Szintén az okirat rögzíti, hogy a támogatásból felújított ingatlan 15 éven belül csak a 
Támogató előzetes írásbeli jóváhagyásával idegeníthető el. 15 évig az ingatlanra vonatkozó 
tevékenység nem változtatható meg. Amennyiben a fenntartási kötelezettség biztosítására a 
támogató jelzálogjog bejegyzését kéri a Balatonföldvár, Hrsz 16 ingatlanra, úgy ezen 
jelzálogjog bejegyzéséhez a közgyűlésnek kell hozzájárulnia. 
 
Erdélyi Béla arra várja a választ, hogy a amennyiben jelzálog kerül bejegyzésre, az az 
elszámolást követően törlésre kerül-e. Papp Dávid szerint fontos, hogy az ingatlant, vagy a 
klubházat érinti a teher. Gereben Gábor annak a pontosítását kéri, nem zárja-e ki a szerződés 
az üzletszerű, kereskedelmi tevékenységet (Pl. MET kupa) és nem érti, miért a Vitorlás 
Szövetséggel kötünk szerződést. 
Horváth István tájékoztat, hogy jelzálog bejegyzése esetén 15 évig terhelt az ingatlan, egy 
HRSZ alapján a telek és a felépítmény. Alapszabályt be kellett adni, melyben benne van, 
hogy vállalkozói tevékenységet is folytatunk, sportcélokat szolgáló módon eseményeket 
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rendezhetünk. Az EMMI a Magyar Vitorlás Szövetséget támogatja, meghatározott célokkal, 
ezért kell a Szövetséggel kötnünk szerződést. Imhof Gábor a felelős a támogatási projektért, 
pontosan leírta a megvalósításhoz szükséges „menetrendet”, mely még folyamatosan változik. 
Jelenleg a közbeszerzési törvény szerint nem kell közbeszerzési eljárást lefolytatni. 
Gereben Gábor a konkrétumokat szeretné tudni, úgy érzi, jogilag tisztázatlan. Fontos, hogy  
mit, mikorra, mennyiért, ki köt szerződést a kivitelezővel. 
Horváth István megnyugtatja a tagságot, hogy a két szerződésnek összhangban kell lennie, 
részünkről előfinanszírozás részünkről nem lehetséges, ilyen kockázatot a klub nem vállal. 
Gereben Mátyás hozzászólásában -mint elnökségi tag- elmondja, a Szövetségnek módjában 
áll jogokat átruházni az Egyletre, pl. megbízni, hogy a kivitelezést intézze.  
Horváth István felolvassa az Imhof Gábor által összeállított, ide vonatkozó folyamatot: az 
eljárás sikeres lezárása után a közbeszerzési tanácsadó elkészíti a vállalkozási szerződést és az 
SVE szerződést köt a vállalkozóval, melyben SVE határozza meg a benyújtandó részszámlák 
számát. A szerződés teljesülése során az SVE állít ki teljesítési igazolást (részszámlák esetén 
teljesítési igazolásokat), melyek alapján kiállított számla (vagy részszámlák) nettó (ÁFA 
nélküli értékét) az MVSZ átutalja az SVE részére, amiből az SVE kizárólag az így 
jóváhagyott számla kifizetésére jogosult és kötelezett. Az ÁFA összegét az SVE saját 
forrásból finanszírozza, figyelembe véve a fordított ÁFA és arányosított ÁFA levonási jog 
alkalmazását. 
Sükösd Balázs megnyugtatja a tagságot, hogy a támogatási forrás a Szövetség számláján 
rendelkezésünkre áll. Hogy állnak a tervek, mennyire van készen? 
Gereben Gábor emlékeztet, hogy szeptember 01-én kezdődik a Finn VB, addigra be kell 
fejezni a beruházást. Kevés az idő, miért nincs aláírva a szerződés? 
Horváth István: Az EMMI a Magyar Vitorlás Szövetséggel köt szerződést, mely még nem 
történt meg. Ezt követően köt a Szövetség és a Spari szerződést. Nem vagyunk az utolsó 
pillanatban, az egy hónapos közbeszerzési procedúra is be volt kalkulálva, ami valószínűleg 
nem lesz. 03.14-ig kértem a tervek leadását Gereben Petyától. Amennyiben ez határidőre 
megtörténik, DJ szerint tartható a terv. Április 15-ig befejeződik a vizesblokk felújítása, ezt 
követően kezdődnek a munkálatok. 
Erdélyi Béla: Március közepe van, megvan már a kivitelező? 
Gereben Gábor: A kivitelezőnek szerződéstervezetet kell adnia, ezt javaslom. A kivitelezési 
terv árazott (aktuális építőipari árral) és árazatlan formában a megszabott (03.14.) határidőig 
leadásra kerül. 
Horváth István: A vizesblokk esetében is ez történt, konkrét tervező még nincs. DJ 
tárgyalásokat folytat, folyamatban van a kivitelező kiválasztása. 
Ignácz Károly szeretné tisztázni, hogy amennyiben jelzálog bejegyzésére kerül sor, az 
kizárólag az Emmi részére történik. 
Gereben Gábor kéri, hogy az MVSZ és Spartacus között létrejött szerződésben szerepeljen a 
kettős tevékenység. 
Horváth István: Adott esetben versenyeket, adott esetben rendezvényeket rendezünk. 
Tudomásuk van róla, hogy szeptember elején a Finn VB kerül megrendezésre, addigra készen 
kell lenni a felújítással. A jelzálog bejegyzése -amennyiben szükséges- az EMMI javára 
történik. 
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Palócz Miklós: Szerződésben kell rögzíteni, hogy előleg-, vagy részszámlát adunk ki. Szövi 
nyilván azért nem kötött még a klubbal szerződést, mert még nem tudják, milyen feltételeket 
fog támasztani az EMMI. Az átutalási határidők nyilván hosszabbak lesznek, mert kettős 
kontroll lesz. A Spari befogadja, igazolja, a Szövi szintén, majd ezt követően fizetik a 
számlát. 
Horváth István: 10MFt-ot a Finn VB rendezési költségeire kapunk, ebből a keretből már 
vannak kifizetett számlák. A felújításokat nem tudjuk előfinanszírozni és hozzátenni sem 
tudunk a többletköltségekhez. A vizesblokk felújításánál is le kellett húzni tételeket, melyek 
nem fértek bele a keretbe. 
Gereben Gábor: Lent voltam a telepen, nincs befejezve a vizesblokk bontása, a cég már 
távozott. Kérdésemre közölték, hogy ők a munkát befejezték.  
 

6/2017.03.08. Határozat 
 

A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy amennyiben a támogató kéri, úgy a szerződésben 
rögzítésben kerül, hogy annak aláírásától számított 15 éven belül az Egylet tevékenységi körét 

csak a támogató hozzájárulásával változtathatja meg. 
A közgyűlés a határozatot 29 igen szavazattal elfogadta. 

 
7/2017.03.08. Határozat 

 
Amennyiben a támogató igényli, úgy az Egylet a szerződésben vállalja, hogy az ingatlan 

elidegenítése esetén a támogató hozzájárulását kéri. 
A közgyűlés a határozatot 29 igen szavazattal elfogadta. 

 
8/2017.03.08. Határozat 

 
Amennyiben a támogató igényli, úgy az Egylet hozzájárul ahhoz, hogy a támogatási összeg 

erejéig a tulajdonában álló Balatonföldvár 16. HRSZ alatt felvett ingatlanra az 
ingatlannyilvántartásban jelzálog bejegyzésére kerüljön sor. 

A közgyűlés a határozatot 29 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
 
 
 
 

A levezető elnök egyéb napirendi pont hiányában a közgyűlést berekesztette. 
 
 
 

k.m.f. 
 


